
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry PÖYTÄKIRJA
Johtokunta Kokous 6/2014

31.5.2014 klo 19:00
Coffee House, Kauppakatu 30

Paikalla olivat seuraavat johtokunnan jäsenet: Teemu Tenhunen (pj), Esa Rantakangas (siht.), Lasse 
Vuori, Samuli Rinne ja Jani Mähönen.

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19:48. Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Lasse Vuori.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja ei ollut mukana, tarkistetaan myöhemmin.

5.  Ilmoitusasiat
5.1    Huoltokurssi
Huoltokurssikertoja on ollut useita. Viimeisinä keväthuolto ja jarrujen huolto. Naisille on menossa 
oma huoltokurssisarja. Myös uusille ohjaajille on annettu koulutusta. 

5.2    Pyöräilyvaikuttamiskuulumisia
• Jätettiin juuri muistutus Harjukadun, Sepänkadun ja Väinönkadun suunnitelluista 

pyöräväyläjärjestelyistä. 
• Jalankulku- ja pyöräväylien valtakunnallinen suunnitteluohje on julkaistu. Osallistuimme 

viime vuonna aktiivisesti dokumentin kommentointiin ja kehittelyyn muiden 
pyöräilynedistämisyhdistysten kanssa. 

• Tulossa on kaksi tärkeää seminaaria parin viikon sisällä. Työpaja Valtateiden 4 ja 9 
kehittäminen osana Jyväskylän liikennejärjestelmää pidetään perjantaina 6.6. klo 9-12. 
Helsingissä pidetään 11.6. klo 9-12 seminaari Uudistuva liikennepolitiikka – uudenlaiset 
tutkimustarpeet. Näihin molempiin on menossa osallistujia meiltä. 

• Seuraava katuajokoulutus on ensi maanantaina 2.6. klo 18. 
• Ensi tiistaina klo 15 on Ylistönrinteellä palaveri pyöräpysäköinnistä. Teemu on pyydetty 

paikalle asiantuntijaksi. Samuli osallistuu todennäköisesti myös.
• Suomen Pyöräliittoa ollaan perustamassa. Siihen on saatu rahoitusta ECF:ltä 23 000 €. 

Suunnittelukokous yhdistyksen perustamiseksi pidetään Helsingissä 15.6.
 
5.3    Ohjaajakoulutus
Viime syksyn ja tämän kevään ohjaajakoulutettavia valmistuu hiljalleen. Seuraava koetilaisuus 1.6.
Suomen ensimmäinen Ohjaamisen startti -koulutus pidetään pilottina JYPS:in sisäisesti pe 6.6. SPU
ei ole saanut vieläkään päätettyä tämän vuoden tukea ohjaajakoulutukselle.

5.4    MTB Marathon Laajavuori 14.6.
Reittiä pitää muuttaa aiempiin vuosiin verrattuna kesäteatterinäytöksen vuoksi, suunnittelu 
käynnissä. MTB Enduro SM 15.6., harjoitukset 14.6. vaikuttavat myös jonkin verran Marathonin 
reittiin. Pyritään kehittelemään toimiva ratkaisu.



5.5    Ajanottojärjestelmän tilanne
Nyt valmiina on 2 porttiparia. Laitteet ovat olleet kokeilukäytössä pari kertaa, mutta kukaan ei ole 
ehtinyt opetella ohjelmiston käyttöä kunnolla ja koodata kilpailunumeroita. Etsinnässä on 
kiinnostuneita ajanottojärjestelmän käyttöön. MTB Marathon Laajavuoressa on tarkoitus käyttää 
järjestelmää ensimmäistä kertaa. 

5.6    Kilpailunumeroiden hankinta
Yhä vaiheessa, materiaaliongelmia siinä mielessä, että opastekylttejä ja kisanumeroita ei saane 
hankittua samasta paikasta.

5.7    Opastekylttien täydennyshankinta
Myös nämä tarvitaan MTB Marathon Laajavuoreen mennessä. Teemu junailee näitä ensi viikolla.

5.8    Uusia telttoja
Seuralle saatiin 2 uutta tapahtumatelttaa Trekin mainoksilla. Teltat tulivat sponsorointina Trekiltä.

5.9    Kesäkauden avajaiset ja uusien jäsenten ilta 7.6.
Pidetään mökillä. Kaivataan vetäjiä retkiryhmille, sillä mökille mennään jälleen monimuotoisesti 
pyöräillen. Luvassa on iso tapahtuma, joten järjestelytehtäviin kaivataan myös porukkaa.

5.10  Kankaan avoimet ovet 15.6.
Kankaan tehdasalueella on jälleen avoimet ovet -tapahtuma, jossa JYPS:illä on esittelypiste. 
Tapahtumaan voi myös tuoda 100 pyörää -kampanjaan lahjoitettavia pyöriä. 

5.11  Kesän pyöräretket
Tulossa on pitkä pyöräretki läpi Euroopan. Aikataulu kesäkuun lopulta elokuulle. Lähtö Istanbulista
ja sen jälkeen retki pyritään aikatauluttamaan noin viikon pätkiin, joihin voisi osallistua, jos ei pääse
koko retkelle mukaan. Pitkän retken osana elokuun eka viikolla järjestetään tutustuminen Hollannin
pyöräilyolosuhteisiin. Suunnittelu käynnissä ja tietoja tulossa nettiin. Lyhyempiä retkiä ei ole juuri 
ehditty suunnitella.

5.12  Yhteislenkkikuulumiset
Maantie- ja maastolenkit pyörivät hyvin ja kesän ohjausvuorot on aikataulutettu. Nopeilta XC- 
lenkeiltä ja endurolenkeiltä puuttuu vielä vetäjiä. Lenkkejä on tänä kesänä jälleen ennätysmäärä. 
Ohjaajien koulutus on kehittänyt toimintaa ja tehnyt siitä laadukkaampaa.

5.13 Trial
Trialin puolelle on tullut uutta toimintaa ja uusia jäseniä, kun seudun trial-porukka on yhdistynyt 
tiiviimmin JYPS:iin. Harjoituksia viikoittain ym.

6.   Talous- ja jäsenasiat
6.1 Talous- ja jäsenkuulumiset
Mittava Trimtexin vaatelasku on mennyt maksuun. Tarkka taloudellinen tilanne ei ollut 
kokouksessa tiedossa. Seuratuki maksetaankin yllättäen etukäteen lähiaikoina, sen avulla saataneen 
alkukesän laskuja maksettua. Liikennevirastolta odotellaan edelleen viime vuoden valtionavun 
toista puoliskoa. Laajavuori Bike Parkin pyörittämisestä alkaa tulla sekä tuloja että menoja. 
Keskusteltiin talouspuolen vahvistamisesta siten, että jäsensihteerin, taloudenhoitajan ja 
kirjanpitäjän tehtävät eriytettäisiin, kun tekemistä ja hoidettavia juttuja on talouspuolellakin niin 
paljon.

6.2  Tiedoksi laskut ja maksut
Laskuja oli tiedoksi 20 671,25 € edestä, pääosin Jyväskylän seudun Pyöräilyviikkoon liittyviä.



6.3   Jäsenrekisterijärjestelmän tilanne
Toukokuun aikana tuli uusia jäseniä 140 kpl. Teemu ja Kaisa talkoilivat toukokuun tapahtumissa 
liittyneiden tiedot rekisteriin. Jatkossa pyritään saamaan tiedot suoraan uuteen rekisteriin.

6.4   Kirjanpidon tiliöinnit
Henna ei ollut paikalla, joten tiliöinnin kehittäminen siirtyy seuraavaan kokoukseen.

7.   Pyöräilyviikko ja We Cycle Keski-Suomi 2014 -hanke
7.1   Hankkeen rahoitus
Tämänhetkinen taloustilanne hankkeen osalta on tarkasti tiedossa. Menoja on ollut alkuvuonna noin
30 000 €, tuloja yli 20 000 €. Hankkeen talous on hyvällä mallilla ja omarahoitusosuus saadaan 
helposti kasaan. Suurin haaste se, että Liikennevirasto maksaa valtionavut niin myöhään 
jälkikäteen.

7.2   Pyöräilyviikko 10.-18.5.
Jyväskylän seudun Pyöräilyviikko on takana, jälkitoimet meneillään. Viikko meni suunnitellusti ja 
onnistui kaiken kaikkiaan loistavasti. Järjestettiin Suomen kaikkien aikojen hienoin, laajin ja 
näyttävin Pyöräilyviikko. Tapahtumia oli lopulta 48.

7.3   100 pyörää -kampanja
Etenee. Kamppikselle valittu Humakilta opiskelijavetäjät, jotka hankkivat sponsoreita ja hoitavat 
muutenkin järjestelyitä. Pyöriä pitäisi huoltaa kesän aikanakin jonkin verran.

7.5   Jämsän ja Äänekosken Pyöräilyviikot
Viikot onnistuivat suunnitellusti, vaikka kiirettä piti näissäkin järjestelyissä. Teemu, Esa ja Kaisa 
järkkäsivät viikkoja lähes ympärivuorokautisesti.

7.6   Muu toiminta
Muuhun toimintaan palataan myöhemmin, kun kevään ja alkukesän kiireet rauhoittuvat.

8.   Laajavuoren hissin pyörittäminen
Laajavuori Bike Parkin hissienpyörittämissopimus on liikkunut spostissa ja sitä on kommentoitu 
useaan otteeseen. Päätettiin luetuttaa sopimus vielä varmuuden vuoksi juristilla, Teemu selvittää 
asian. Riskit hissin pyörittämisessä ja sopimuksessa ovat varsin mittavat. Hissin pyörittämisestä 
pitää laatia myös turvasuunnitelma. Hissiankkurit asennetaan ensi keskiviikkona. Toimintaan 
tarvittaisiin myös mönkijä. Toiminta pitäisi saada rullaamaan kunnolla viikon sisällä.

9.   Seuratuki ja junioritoiminnan kehittäminen
9.1   Budjetti sekä koordinaattorin ja ohjaajien palkkaus
Budjettia on laadittu eteenpäin. Ongelmia aiheuttaa n. 8 000 € omarahoitusosuus, jota ei voi enää 
tässä vaiheessa korvata talkootyöllä, koska hakemuksessa ei asiaa mainittu. Toiminnan 
pyörittäminen vaatii koordinaattorin ja ohjaajien palkkaamista, mistä pitäisi saada päätös aikaiseksi 
pian. Palataan asiaan myöhemmin.

9.2   Toiminta
Toimintaa on suunniteltu ja käynnistetty vauhdilla, koska päätös seuratuesta tuli niin myöhään. 
Mainoksia on jaettu kouluille ja tiedotettu muutenkin laajasti, myös lehti-ilmoitus on työn alla. 
Aikataulutus ja ryhmät on suunniteltu valmiiksi ja näiltä osin homma alkaa olla kunnossa.

10.  Muut esille tulevat asiat
Päätettiin luoda JYPS-pyöräilyohjaajille oma Facebook-ryhmä. 



Jyväskylään on tulossa valtakunnallinen Wattbike-kisa syksyllä 15.11. Hoviraitille.

11.  Seuraava kokous
Pidetään to 5.6. kello 21:00 todennäköisesti Hemingway's-ravintolassa.

12.  Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 21:58.

Teemu Tenhunen Esa Rantakangas Lasse Vuori
Puheenjohtaja Sihteeri Pöytäkirjantarkastaja


